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Protokoll 
Styrelsemöte med Västergötlands Orienteringsförbund  
 
Tid:  2024-10-14 19:30 – 21:00 
Plats: Digitalt 
 
Närvaro: 
 

Närvarande  Ej Närvarande  

Ordförande Emma Kindbom   

Ledamöter Johanna Hallqvist  Magnus Södervall 

 Jimmy Andersson  Maria Kleijn 

 Anna-Karin Ryberg   

 Therése Ivarsson   

    

Suppleant Gustav Östensson   

 Elin Birkestad   

    

Konsulent Bertil Åkesson   

Kanslist Nina Olsson   

1. Mötets öppnande 
Mötet öppnades klockan 19:30 av ordförande Emma Kindbom. 
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Val av protokolljusterare 
Johanna Hallqvist valdes till protkolljusterare. 
 
4. Föregående protokoll 
Beslutsloggen gicks igenom från förra mötet. Protokollet lades till handlingarna 
 
5. Ekonomi 
Nina har skickat ut en rapport kring årets ekonomi. 
 
Noterbart är att SOFT valt att dra av en gammal skuld på 150 000 sek från vårt OF bidrag. 
Skulden är gammal och relaterad till när man gjorde om modellen för OF bidragen och vi 
valde att få en stående skuld, i stället för att göra en större inbetalning då.  
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Ekonomin ser i övrigt bra ut och ser ut att landa på plus, exklusive den här avbetalningen. 
Med avbetalningen kommer vi troligtvis hamna på ett negativt resultat. Efter en diskussion 
landar vi i styrelsen i att det är ett bra tillfälle att betala av skulden.  
 
Beslut: Betala av skulden på 150 000 sek till SOFT via det avdrag SOFT valt att göra på OF 
bidraget.  
 
Årets lönerevision sker i november – normalt brukar vi följa arbetsgivaralliansens förslag och 
vi ber Emma och Johanna att slutföra årets diskussioner med våra anställda.  
 
Beslut: Styrelsen ger Emma och Johanna mandat att förhandla löner med våra anställda för 
novembers lönerevision.  
 
6. Ansvarsområden / arbetsgrupper 
Elin har börjat titta på vår kommunikationsplan och nästa steg är att knyta det till vårt 
årshjul.  
 
Beslut: Varje ”ansvarsområde” tar fram vilka aktiviter som bör vara med i vårt årshjul till 
nästa styrelsemöte.  
 
Anna-Karin kommer deltaga i kart- och tävlingskommitten.  
 
7. Övriga frågor 
Tävlingsenkäten 
Vi fick över 120 svar på enkäten under vår DM helg. Inga större överraskningar bland svaren, 
men ändå intressant input till vår diskussion.  
 
En sammanställning och djupare analys kommer göras senare och delas ut till relevanta 
grupper.  
 
Beslut: Bertil lägger ut tävlingsenkäten digitalt under den här veckan.  
 
Beslut: Bertil kommer publicera resultatet i relevanta kanaler till exempel till 
tävlingskommittén och på vår hemsida.  
 
Västgötatoppen 
Bertil ställer frågan hur Västgötatoppen ska se ut nästa år. I år ser vi positiva exempel som 
Skogshjortarna (som vann) och Kullingshof som båda använt Västgötatoppen för att försöka 
få ut extra många deltagare på tävlingarna och i tävlingsklass.  
 
Samtidigt ser vi att många klubbar och deltagare inte verkar lägga fokus på den. 
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Vi tror det fortsatt viktigt att ha ”profiltävlingar” med fokus på våra ungdomsklasser. 
 
Förslag till nästa år: 

• Premiera årets raket 

• Normera resultatlistan 

• Skapa ett seriespel med ”matcher”  
 
Kommer ni på fler idéer så hör gärna av er till Bertil! 
 
Beslut: Bertil tar fram förslag till nästa års Västgötatoppen och presenterar på nästa möte.  
 
Koncept för att engagera ungdomsledare: 
Bertil funderar hur vi kan få ut fler ungdomar på tävlingar. Han har tidigare vid ett tillfälle 
testat att ett koncept med övningar och lekar som del av tävlingen. Endast upploppet tog 
han tid på och skapade en resultatlista av.  
 
Bertil funderar på om det är värt att testa ett liknande koncept i samband med någon 
ungdomsledarträff och / eller tävling under våren. 
 
Styrelsen tycker det här låter mycket intressant och ber Bertil skriva ner ett skarpt förslag till 
nästa möte.   
 
Beslut: Bertil tar fram ett förslag kring konceptet för att engagera fler ungdomar.  
 
Utbildningshelgen 
Vi diskuterade om vi ska ha utbildningshelgen eller inte i år. Tyvärr har deltagarantalet 
minskat kraftigt år för år. 
 
Therese lyfter att det finns ett värde i den kontinuitet som finns och att många har arbetat in 
”vi tar det på utbildningshelgen första helgen i februari”.  
 
Beslut: Utbildningshelgen kommer genomföras i februari enligt vanlig plan.  
 
Ungoteket 
Bertil har i nuläget ganska få anmäla deltagare från Västergötland. En påminnelse kommer 
skickas ut då det fortfarande är två veckor kvar tills anmälningstiden går ut.  
 
Om inga västgötaklubbar visar intresse i år kan vi eventuellt pausa och återkomma nästa år.  
 
Valberedningen 
Går tyvärr inte bra, kretsarna har fortsatt problem att hitta nya medlemmar till 
valberedningen. Det fattas fortsatt tre personer.  
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Årsmöte: 
 
Beslut: Bertil skickar ut att vi vill ha in motioner till årsmötet 
 
Daladubbeln 
Vi har deltagare som åker med oss upp till daladubbeln och sedan åker hem med Småland. 
Småland har nu börjat ta betalt av de här deltagarna – detta är inget som VOF betalar utan 
något deltagaren själv får stå för.  
 
Vi har även fått frågan för en person som fått ett akut sjukdomsfall på en nära 
familjemedlem. Det här väljer vi att se som att personen själv blivit sjuk.  
 
Beslut: Västergötland betalar inte för deltagare som väljer att åka med ett annat distrikt 
hem från resor med distriktet. Däremot ser vi akuta sjukdomsfall på familjemedlem på 
samma sätt som att personen själv blivit sjuk.  
 
8. Kommande styrelsemöte 
Nästa möte sker i Vara och vi inleder med ett Julbord.  
 
Beslut: Bertil bokar julbord i vara 
 
Beslut: Gustav går in som sekreterare på nästa möte 
 
9. Mötets avslutande 
Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet klockan 21:15 
 
 
 
Sekreterare       Justerare                   Ordförande 
Jimmy Andersson  Johanna Hallqvist  Emma Kindbom 
 


